
 

 

Grundejerforeningen Råmosen 

DAGSORDEN BESTYRELSESMØDE 

Dato: 09-01-2024 

Mødested: Atlasvænge (Britt), 2750 Ballerup 

Deltagere: Ensar Asotic, Henrik Grann, Britt Sylvest Brink-Pedersen, Lars Dalsgaard, Thomas Ahrenst & Desiree Sylvest (supl.)   

Afbud: Orkan Kilic (supl.) 

 

Dagsorden  

Nr. Punkt Kommentarer Status på emnet Aktion/ansvarlig 
1 Siden sidst 

 
Status på besøg nr. 28/30 
Status på besøg hos nr. 49  
Hastighedskørsel i Atlasvænge 

Dialogen er igang med nr. 28 og nr. 30. 
Bestyrelsesmedlemmerne Henrik og Ensar er på opgaven.  
 
Der har været et møde med nr. 49 angående deres interesse 
omkring ladestanderne. Der blev drøftet ting frem og tilbage, 
om muligheden for at få parkeringslicenser istedet for. Men da 
der ikke er meget belastning pt. Gøres der ikke mere nu, men 
kan åbnes op på et senere tidspunkt, hvis der bliver behov for 
dette.  
 
Henrik har en kontakt hos Ballerup kommune for at få en 
endelig godkendelse af hastighedsnedsættelse og denne dialog 
tages op ved kommunen.  

Thomas 

2. Regnskab / økonomi Regnskabsafslutning fremadrettet. 
(Indhente tilbud.)  
 

Økonomien ser fornuftig ud, og der er penge på alle 3 konti.  
Regnskabet er ved at blive kigget igennem, og det skal 
fremlægges på næste bestyrelsesmøde. For at være helt sikker 
på at alt stemmer, spørger kassereren om det er muligt at tage 
en gennemgang med ekstern revisor. Alle i bestyrelsen 
godkender dette.  
  

Britt 

3. Opfølgning på salg af 
grønne områder og 
advokatens tilbagemelding 

 Den videre proces er således, at bestyrelsen har rådført sig hos 
vores advokat, hvor advokaten nu er i dialog med SKAT om 
omkring evt. beskatningen. Dette kan tage op til 6 mdr.  

Thomas 

4. Arbejdsopgaver i 
Bestyrelsen i 2024 

 Det har været et ønske fra nogle bestyrelsesmedlemmer 
tidligere at få mere indsigt i selve bestyrelsesarbejdet, og få 
yderligere adgange. Derfor foreslår formanden at indkaldelser 

Thomas 



til bestyrelsesmøder samt referater kan gå på omgang. Derved 
får man mere indsigt samt adgange. Dette ønsker 
bestyrelsesmedlemmerne dog ikke. Derfor vedtages dette ikke.  

5.  Årsplan  Der er blevet fremlagt en årsplan. denne vil bestyrelsen 
kommer til at arbejde udefra. Den vil ligeledes blive lagt på 
hjemmesiden.   

Thomas 

6.  Diverse Evt. beboerhenvendelser.  
Genvalg af bestyrelsen.  
Opdatering af arbejdsopgaver.  
Arbejdsdag, samt dato for dette.  
Snevagten? 
Godkendelse af tilbud på fjernelse af 
skilte i asfalten.  
Godkendelse af tilbud på opsætning 
af stolper.  
Evt.  

Genvalg af bestyrelsen: Tilbage i maj 2023 blev der afholdt 
ekstraordinært generalforsamling. Der trak den gamle 
bestyrelse sig, og der blev dannet en ny bestyrelse. Reelt set 
sidder den nyvalgte bestyrelse for 2 år ad gangen. Dette er ikke 
hensigtsmæssigt af flere årsager, og derfor må det drøftes hvad 
der kan gøres ved dette.  
Èt er at man kan lave en konstellation hvor nogen vil være på 
genvalg til næste år, og man kan søge om udsættelse på de 
resterende bestyrelsesmedlemmer. En anden ting kan være at 
enkelte bestyrelsesmedlemmer alligevel ønsker at trække sig 
fra bestyrelsesarbejdet. Dialogen er igang om diverse 
muligheder.  
 
Arbejdsdag i Atlasvænge:  
Til foråret vil der igen komme en arbejdsdag. Dette bliver den 
26. maj 2024. Så sæt kryds i kalenderen allerede nu.  
 
Godkendelser af tilbud: 
Godkendt fjernelse af skilt i asfalt ved nr. 25.  
Godkendt af opsætning af stolper rundt ved vejbump, så man 
ikke køre ud i regnvandsbedene.  
 
Evt. 
Gadelygte ved nr. 25 skal rettes da den er blevet påkørt.  
 
    
 
 

Alle 

 


